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PROTOKOLL FÖRT VID FÖRBUNDSSTYRELSEMÖTE 
 
Tid: måndag 26 november 2007 kl 15.00 – 16.55 
Plats: Sofiahuset, Jönköping 
 
Beslutande:  
Jan-Egon Leo (m), Jönköpings kommun 
Lisbeth Rydefjärd (kd), ledamot Landstinget i Jönköpings län 
Klas Rydell, Försäkringskassan 
Håkan Gustafsson, Länsarbetsnämnden i Jönköpings län 
 
Övriga närvarande: 
Allan Tovhult (s), ersättare Jönköpings kommun 
Marita Thalin, ersättare Försäkringskassan 
Andreas Appelberg, ersättare Länsarbetsnämnden i Jönköpings län  
 
Justeringens plats och tid 
Sofiahuset 2007-12-03 kl 08.00 
 
Underskrifter 
 
Sekreterare ………………………………………. 
 
Ordförande ………………………………………. 
 
Justerande ………………………………………. 
 
 
§ 1 Öppnande   
Ordförande Jan-Egon Leo hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 
Mötet är öppet för allmänheten p g a att verksamhetsplan och budget ska behandlas. Mötet har 
annonserats i Jönköpings-Posten och affischerats på berörda anslagstavlor. 

 
§ 2 Val av justerare 
Styrelsen beslutade  

- att välja Lisbeth Rydefjärd till justerare av protokollet och 
- att uppdra åt sekreteraren att göra ett rullande schema för justeringsansvaret 

 
§ 3 Fastställande av dagordning 
Styrelsen beslutade fastställa föreslagen dagordning, efter justering av punkt 11 till 
”Projektidéer – projektförslag”. 
 
§ 4 Föregående protokoll 
Protokollet från styrelsens förra sammanträde, 2007-11-05, är justerat och utsänt till 
huvudmännen. Jönköpings kommun och Landstinget i Jönköpings län ska anslå justeringen på 
sina anslagstavlor. Sekreteraren delade ut de dokument som fastställdes på sammanträdet, 
efter gjorda justeringar.  
Styrelsen beslutade lägga protokollet till handlingarna. 
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§ 5 Information om skrivelser mm (ärende 2007:01) 
Sekreteraren rapporterade att en skrivelse inkommit från SCB angående registrering av 
Samordningsförbundet. Inget övrigt fanns att rapportera. 
 
§ 6 Delegationsbeslut (ärende 2007:02) 
Inget fanns att rapportera angående delegationsbeslut. 
 
§ 7 Anslagstavla i Hoven (ärende 2007:10) 
Sekreteraren rapporterade att en tillfällig anslagstavla gjorts i ordning för information och 
annonsering inför dagens offentliga sammanträde, i kommunens information i Hoven, 
Juneporten. En mer permanent lösning håller på att förberedas bredvid denna. 
Styrelsen beslutade lägga rapporten till handlingarna. 
 
§ 8 Logotyp för förbundet (ärende 2007:10) 
Utskickade förslag till logotype / brevhuvud för Samordningsförbundet Jönköping (bilaga 1) 
diskuterades. Arbetsutskottet föreslår styrelsen att välja varianten med typsnitt Arial rak och 
respektive huvudmans logotyp.  
Styrelsen beslutade i enlighet med AUs förslag. 
 
§ 9 Ekonomisk rapport och prognos (ärende 2007:18) 
Sekreteraren lämnade en ekonomisk rapport med prognos för 2007 (bilaga 2).  
Styrelsen beslutade godkänna rapporten. 
 
§ 10 Verksamhetsplan inkl budget 2008 (ärende 2007:13) 
Sekreteraren sände direkt efter förra styrelsemötet ut förslaget till verksamhetsplan med 
budget 2008 till samtliga huvudmän, för samråd i enlighet med lagstiftningen.  
Skriftligt svar har inkommit från Jönköpings kommun, undertecknat av socialdirektör 
Elisabeth Mejersjö. Klas Rydell och Håkan Gustavsson informerar om att nödvändigt samråd 
skett på Försäkringskassan och Länsarbetsnämnden. Samtliga dessa tre huvudmän godkänner 
verksamhetsplanen och budgeten utan förslag till förändringar.  
Lisbeth Rydefjärd rapporterar att Landstinget kommer att ta upp ärendet för samråd på 
Landstingsstyrelsens kommande möte 071204. Hon har inte uppfattat att några förslag till 
förändringar diskuteras. 
Styrelsen beslutade att godkänna föreslagen verksamhetsplan med budget 2008, under 
förutsättningen att den också godkänns av Landstingsstyrelsen 071204. 
 
§ 11 Projektidéer - projektförslag  
Med kallelsen till mötet har ett projektförslag sänts ut, ”Från ohälsa till hälsa” (bilaga 3) 
 
Sekreteraren rapporterade att mer information kommit in efter att arbetsutskottet träffats och 
kallelsen till detta möte skickats (sammanställning se bilaga 4):  

- de ansvariga i projektet ”Från ohälsa till hälsa” har kompletterat sin ansökan med en 
kostnadsberäkning och en kompletterande information angående Kungsportens del i 
projektet. Deras ansökan om medel gäller nu totalt 760.000kr. (ärende 2007:15) 

- ansökan om delfinansiering av ett arbetslivsinriktat projekt för kvinnor med långvarigt 
beroende av försörjningsstöd. Denna ansökan gäller 450.000kr (ärende 2007:19) 

- ansökan om medel för att på psykiatriska öppenvårdsmottagningen Centrum/Väster ge 
bättre stöd till unga vuxna med psykisk ohälsa, liknande verksamheten RAPS i Nässjö. 
Denna ansökan gäller 480.000kr (ärende 2007:20) 
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En projektbeskrivning har också kommit angående ett rehabiliteringsalternativ för yngre 
psykiskt funktionshindrade. Detta projekt söker inte egna medel utan kan delvis prövas 
genom samarbetet i ärende 2007:20. 
 
Dessutom finns följande tankar om behov under 2008: 

 
Kartläggning av pågående samverkansaktiviteter 
Kartläggning av behoven bland unga med psykisk ohälsa (-30 år) 
Samarbete för bättre stöd till personer med tidsbegränsad sjuk- eller aktivitetsersättning 
Gemensamma möten för personer som jobbare med matchning mot arbetslivet 

 
Styrelsen var enig om att det är alltför svårt att värdera de tre inkomna projektansökningarna, 
med nuvarande information. Jan-Egon Leo föreslog därför att en beredande arbetsgrupp 
tillsätts, med ansvarig tjänsteman från samordningsförbundet och en lämplig tjänsteman från 
respektive huvudman. Det är viktigt att arbetsgruppen värderar de tre projekten i förhållande 
till samordningsförbundets uppdrag och våra målgruppers behov 
 
Styrelsen beslutade 

- att ge i uppdrag till en beredande arbetsgrupp med en tjänsteman från respektive 
huvudman att granska de tre inkomna ansökningarna om projektmedel  

- att förbundets ansvarige tjänsteman är sekreterare i gruppen och kallar till första mötet 
- att arbetsgruppen utser ordförande 
- att övriga representanter om möjligt bör utses och meddelas kansliet denna vecka 
- att arbetsgruppen redovisar svar på följande frågor angående varje projekt:  
varför? vad nytt? historiskt? inom vårt samlade ansvarsområde? mervärde? 
- att redovisning ska ske senast vid arbetsutskottets möte i januari 2008. 

 
§ 12 Sammanträdesplan 2008 
Styrelsen gjorde en sammanträdesplan för 2008. Planen kompletteras med arbetsutskottets 
mötestider. Se bilaga 5 
 
Styrelsen beslutade  

- att fastställa sammanträdesplanen  
- att ge sekreteraren i uppdrag att undersöka mer om lämpliga studiebesök 20 februari. 

 
§ 13 Övriga frågor 
Det fanns inga övriga frågor. 
 
§ 14 Avslutning 
Ordföranden tackade alla för ett trevligt sammanträde och förklarade mötet avslutat kl 16.55. 
 
 


